
Referat af Afdelings Bestyrelsesmøde D 09-10-2012  kl. 18.00        

Til stede: Khalid, Abdullah, kaj, Ali, Rene, Mohammed og Husni afbud: Abdellatif                                     

 

 

 

Der blev startet med en lille snak om regler for udlejning af beboerhus, og om at 

lave nogle regler for aktivitet i beboerhuset for de frivillige som benytter huset. Der 

er møde på tirsdag d. 04-12 med de frivillige hvor vi følger op på samarbejdet.  Rene 

laver to brikker til udlåning af lokalet i nr. 36 so vi får udleveret snarest. 

Julefrokosten er d. 01 december hvor vi bliver 14 i alt 7 ansatte og 7 fra bestyrelsen. 

Den 20-11 til beboermødet mødes vi kl. 16.00 og gør klar til mødet, og lige 

gennemgår dagsorden. Hjemmesiden er under om konstruktion og bliver vist frem 

til beboermødet hvor den bliver vist frem. Viceberedskabschefen har været på 

besøg i beboerhuset for at tjekke om alt er i orden og vil undersøge om ikke huset 

kan blive godkendt til 150 personer. Der bliver lavet altantårne i blok 1-2-3-4 nu da 

man har fundet en løsning. Der er gang i renovering af kloakkerne i blok 3, der er 

taget billeder nede i kloakkerne og alle rødder er beskåret. Der er kommet 2 forslag 

til beboermødet som vil blive sendt ud. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Næste møde d. 18-12-2012 kl. 18.00 

MVH 

Khalid Elbahi    


